
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2008-10-14, § 2 

 

 Tid: 14 oktober 2008 kl 16.30 – 17.15 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 28 oktober 2008 

  

 

 

Ulla Hamilton Jan Valeskog Annika Ödebrink 

   (§ 10) 

 

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ulla Hamilton (m), ordförande  

Jan Valeskog (s) vice ordförande  

 

Tord Bergstedt (m)  

Anna Johansson (m)  

Annika Davidsson (m)  

Inge-Britt Lundin (fp)  

Annika Ödebrink (s)  

Jimmy Lindgren (s)  

Mats Lindqvist (mp)  

Kajsa Stenfelt (v)  

 
Ersättare: 

 Bo Arkelsten (m) tjänstgörande 

Datevig Mardirossian Lönn (m) tjänstgörande 

Christoffer Kuckowski (m)   

Anna Manhag (m)  

Inga-Lill Larsson (m)  

Milly Namiro Darlson (s) tjänstgörande 

Margareta Stavling (s)  

Hampus Rubaszkin (mp)  

Sebastian Wiklund (v)  

 
Tjänstemän: 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Fredrik Alfredsson, Louise Bill, Birgitta Björk, Ted 

Ell, Lars Jolerus, Ulla Ritzén, Anette Scheibe och Marita Söderqvist samt 

borgarrådssekreteraren Katarina Larsson och biträdande borgarrådssekreteraren 

Magnus Thulin från roteln. Adjungerade med närvarorätt var även Petra Berglund, 

Maria Stigle och Anita Westergren från trafikkontorets nämndsekretariat. 



  

 

*** 

 

Ordföranden Ulla Hamilton (m) hälsade Sebastian Wiklund, ny ersättare för (v) 

välkommen till nämnden. 

 
 § 2 

Frågor för beredning och information från kontoret 

 

Skrivelser för beredning 

Anmälan gjordes av inkomna skrivelser till trafik- och renhållningsnämnden enligt 

följande: 

 

1. Angående möjligt tillgängliggörande av Årsta Holmar för friluftsliv, från Vice 

ordföranden Jan Valeskog m fl (s). 

 

2. Angående stadens arbete för att möjliggöra etablerandet av bilpooler, från vice 

ordföranden Jan Valeskog m fl (s). 

 

3. Om Kungsträdgårdsgatan, från Mats Lindqvist (mp), Hampus Rubaszkin (mp), 

Kajsa Stenfelt (v) och Sebastian Viklund (v). 

 

4. Om Saltvägen, från Mats Lindqvist (mp) och Hampus Rubaszkin (mp). 

 

5. Om Lysviksvägen, från Mats Lindqvist (mp) och Hampus Rubaszkin (mp). 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutade att överlämna skrivelserna till 

trafikkontoret för beredning. 

 

 

Datum för almanackan 

En nämndkonferens kommer att hållas från lunch till lunch 5-6 februari 2009. Ett 

informationsblad med planerade datum för 2009 års sammanträden är delat till 

nämnden. 

 

Svar på fråga om Farstanäsvägen 

Tjänstemannen från trafikkontoret Ted Ell svarade på fråga om kvaliteten på 

Farstanäsvägen ställd av ledamoten Mats Lindqvist (mp) på sammanträdet den 16 

september. 

 

 

Information om trafiksäkerheten längs Stjernströms väg 

Tjänstemannen från trafikkontoret Anette Scheibe informerade om trafiksäkerheten 

på Stjernströms väg med anledning av påstötning från medborgare till 

nämndsledamoten Inge-Britt Lundin (fp). 

 

Svar på anmälda frågor till dagens sammanträde från Mats Lindkvist (mp) 

Tjänstemannen från trafikkontoret Anette Scheibe svarade på frågor om gröntider 

vid övergångsställen och om cykelbanorna vid Götgatsbacken som anmälts av Mats 

Lindqvist (mp) inför dagens sammanträde. 

 



  

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden tackade för informationen. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


